
 

 

 

Verslag jaarvergadering op 16 februari 2023 

Aanwezig: het bestuur van Groei en Bloei Veluwezoom: Ali Bosveld. Will Budel, Geert Huetink, 

Carla Hupjé, Tineke Mäkel (aftredend), Susanne Wolthaar (adspirant voorzitter) 

 22 leden en 13 huisgenoten 

 

1. Opening, ingekomen stukken en mededelingen 

Tineke Mäkel opent de vergadering. Er zijn geen ingekomen stukken en ook geen 

mededelingen.  

 

2. Bestuur 

Ali Bosveld, Will Budel en Tineke Mäkel zijn aftredend. Ali en Will zijn bereid een nieuwe 

termijn te aanvaarden. Tineke Mäkel wil na 20 jaar secretaris te zijn geweest haar functie 

neerleggen. Een vervanger is nog niet gevonden, maar is wel dringend nodig. Tineke roept de 

leden op om nog eens na te denken of men een bijdrage kan leveren. We kunnen niet zonder 

secretaris. Tineke bedankt haar medebestuursleden voor de mooie jaren in het bestuur. 

Susanne Wolthaar is bereid de functie van voorzitter op zich te nemen. Zij draait al een 

poosje mee in het bestuur en dat bevalt prima. Susanne wordt benoemd tot voorzitter en zij 

zit hierna de vergadering voor.  

 

3. Vaststelling notulen van de jaarvergadering op 17 februari 2022 

Alle vergaderstukken waren in te zien op de website. Het verslag wordt ongewijzigd 

vastgesteld. 

 

4. Jaarverslag 2022 

Geen opmerkingen 

 

5. Jaarrekening 2022 en verslag kascommissie (Josien de Munter en Harm Bluemink) en 

begroting 2023 

Jaarrekening 2022 

Ali Bosveld licht toe dat in 2022 niks extra betaald is voor de papieren nieuwsbrief met het 

jaarprogramma. Over de corona-periode hadden we een spaarpotje opgebouwd bij de 

drukker waaruit de nieuwsbrief is betaald. 

Aan de cursisten van bloemschikken is geld terugbetaald omdat de cursus tijdens de 

lockdown door corona niet kon doorgaan. 

Het aantal leden is over 2022 met vijf gedaald naar 139. 

Josien de Munter meldt dat de kascommissie de jaarrekening 2022 heeft goedgekeurd, 

waarmee de penningmeester is gedechargeerd. 

Begroting 2023 

Geen opmerkingen 

 

Afdeling Veluwezoom 



6. Samenstelling kascommissie voor de jaarvergadering in 2024 over boekjaar 2023 

De kascommissie voor volgend jaar bestaat uit Josien de Munter en Philomeen Nilsson, 

Marijke Kraaijeveld is reserve lid. 

 

7. Hoofdbestuur – Gardenista 

De berichtgeving vanuit Zoetermeer is verwarrend. We weten eigenlijk niet goed wat er aan 

de hand is. Gardenista gaat in 2023 niet door. De ledenraad vindt het financieel risico van 

Gardenista te groot en heeft de begroting voor 2023 niet goedgekeurd. 

 

8. Communicatie met de leden 

We communiceren met de leden via: 

• Papieren nieuwsbrief met jaarprogramma 

• De digitale nieuwsbrief 

• De website 

• Facebook 

Susanne Wolthaar vraagt de leden of dit voldoende is. Het antwoord is ja. We gaan 

verder op deze weg 

 

9. Huldiging jubilarissen 

Er zijn 8 jubilarissen die gehuldigd worden. De jubilarissen die aanwezig worden gehuldigd 

met een schoof biologische tulpen. De jubilarissen die er niet zijn, krijgen een attentie 

thuisbezorgd. 

 

10. Rondvraag 

Er is een vraag of het dalende ledenaantal bij alle afdelingen speelt. Susanne antwoordt dat 

we hier geen inzicht in hebben. 

Hierna wordt de vergadering gesloten. 

 


